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Onderwerp : 
Beantwoording schriftelijke vragen over de brief van het College van 
burgemeester en wethouders van Alkmaar, d.d. 18 april 2024 over de 
statushouders Picassolaan 

 
 
Geachte raad,  
 
Op 24 april 2024 heeft de PvdA schriftelijke vragen gesteld over de brief van het College van 
burgemeester en wethouders van Alkmaar, d.d. 18 april 2024 over de statushouders Picassolaan. 
In deze brief geven wij hierop antwoord. 
 
1. De brief meldt dat het COA akkoord is gegaan met het voorstel van het Alkmaarse college 

om de Castricumse statushouders die gehuisvest waren in de Picassolaan op te nemen in 
de door Alkmaar gerealiseerde taakstelling van statushouders. Heeft het COA nav dit 
verzoek uit Alkmaar contact opgenomen met Castricum of heeft het Castricums college 
contact opgenomen met het COA?  

Er is geen contact geweest tussen het COA en de gemeente Castricum over het voorstel van de 
college van Alkmaar. Het COA is een uitvoeringsorgaan. Wel heeft ons college nadat wij via de media 
had vernomen dat het COA akkoord zou zijn gegaan, een pro forma bezwaar aan het COA gestuurd.  
 
2. Klopt het dat op basis van de taakstelling over 2023 en eerste helft 2024, afgezien van de 

statushouders Picassolaan, er op dit moment sprake is van nog te realiseren huisvesting 
voor 93 vluchtelingen uit Oekraïne en 68 statushouders?  

Ja het klopt dat de taakstelling voor statushouders op dit moment, tot en met de eerste helft van 2024, 
68 personen is. Voor de Oekraïense vluchtelingen is geen sprake van een taakstelling, maar van een 
inspanningsverplichting die gezamenlijk met de andere BUCH gemeenten wordt gedragen. Er zijn op 
dit moment 45 mensen opgevangen in Castricum en de verwachting is dat er nog eens 45 mensen 
uiterlijk eind van de zomer worden opgevangen.  
 
3. Welke gevolgen heeft het toegekende verzoek van Alkmaar voor de taakstelling 

statushouders voor Castricum? Hoeveel personen worden als gevolg hiervan nu opgeteld 
bij de taakstelling voor Castricum? 

Wij hebben geen bericht gekregen van het ministerie, het COA of de provincie Noord-Holland over 
eventuele gevolgen. Wel is ambtelijk contact geweest met het ministerie en de provincie Noord-Holland 
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en op basis daarvan gaan wij uit van de taakstelling zoals hierboven – onder 2 – genoemd. We gaan 
ervanuit dat het besluit van de gemeente Alkmaar om een sociale huurwoning aan te bieden alleen 
gevolgen heeft voor Alkmaar zelf. 
 
4. Voor hoeveel statushouders is inmiddels huisvesting gerealiseerd in de Koekoeksbloem en 

Antonius? 
Op tussenlocaties Koekoeksbloem (voormalige Montessorischool) en Heereweg (Horizon) zijn sinds 
eind maart, begin april respectievelijk voor 19 en 12 statushouders huisvesting beschikbaar. 

 
5. Wat is de stand van zaken huisvesting aan de Stetweg, in te realiseren aantal woonplekken 

en daadwerkelijke toewijzing?  
Op tussenlocatie Stetweg is vanaf mei voor 21 statushouders huisvesting beschikbaar. 
 
6. Wat is de huidige (stand eind april 2024) totale taakstelling en nog te realiseren huisvesting 

voor vluchtelingen en statushouders?  
Zie antwoord op vraag 2 voor wat betreft statushouders. Voor onvergunde asielzoekers is geen sprake 
van een taakstelling. In het Hoofdlijnenakkoord van de formerende partijen is het voornemen 
opgenomen dat de Spreidingswet wordt ingetrokken. 
 
7. Wat is de verwachte additionele taakstelling voor Oekraïense vluchtelingen en 

statushouders voor de tweede helft 2024 en voor 2025?  
Wij verwachten geen additionele taakstelling. De taakstelling voor statushouders voor de tweede helft 
2024 bedraagt 35. Voor 2025 is de taakstelling niet bekend. Voor de Oekraïense vluchtelingen is er 
geen sprake van een taakstelling, maar van een inspanningsverplichting. Zie ook het antwoord op 
vraag 2. 
 
8. Acht u het wenselijk en mogelijk om extra woningen te bouwen om te kunnen voldoen aan 

de taakstelling? 
Nee. De gemeente Castricum werkt hard aan het realiseren van een groot aantal bouwplannen, maar 
we bouwen geen woningen voor de taakstelling. Er is geen voorrang op sociale huurwoningen. Naast 
het realiseren van de bouwplannen, wordt tegelijk gewerkt aan het ontwikkelen van een aantal locaties 
voor duurzame flexwoningen, onder andere voor statushouders.  
 
9. Heeft u kennis kunnen nemen van de door de PvdA-fractie ingestuurde lijst met potentiële 

locaties voor de bouw van extra woningen (bovenop de al toegezegde 240 semipermanente 
woningen)?  

Ja.  
10. Betrekt u de lijst in de zoektocht naar locaties voor de bouw van sociale huurwoningen en 

wilt u de raad over de voorrang informeren in een (zo nodig besloten) overleg? 

Het college heeft een eigen proces om te komen tot mogelijke locaties voor woningbouw en baseert 
zich daarbij onder andere op het Masterplan Inbreidingen en de lokale woondeal. Over de voortgang 
hiervan wordt u op reguliere wijze geïnformeerd. 
 
Wij vertrouwen erop dat hiermee de vragen in voldoende mate zijn beantwoord.  
 

 

 
Met vriendelijke groet, 
Het college van burgemeester en wethouders, 

  

Mevrouw drs. H.G.M. Bakker  De heer B.A. Tap  
secretaris burgemeester 


